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PROTOKÓŁ NR XLIV/21 

Z XLIV SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 28 PAŹDZIERNIKA 2021 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                  Obecnych – 19 radnych 

Nieobecne: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.  Sprawy organizacyjne: 

1.  otwarcie obrad, 

2.  stwierdzenie prawomocności obrad, 

3.  przedstawienie porządku obrad, 

4.  przyjęcie protokołu z XLIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Żyrardowa na lata 2021–2032 wraz z prognozą długu na lata 2021–2032, 

2.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021, 

3.  zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa  

na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywnie Mieszkaniowej – 

Żyrardowskim Towarzystwie Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie, 

4.  zmieniająca uchwałę Nr XL/357/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 24 czerwca 2021 r. w sprawie 

ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego „Mój Rynek” w Żyrardowie, 

5.  przedłużenia ulicy Krzysztofa Kolumba, 

6.  sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu, 

7.  wydzierżawienia nieruchomości, 

8.  sprzedaży prawa użytkowania wieczystego w drodze bezprzetargowej, 

9.  uzupełnienia składu Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych Rady Miasta 

Żyrardowa, 

10.  uzupełnienia składu Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej Rady Miasta Żyrardowa, 

11.  uzupełnienia składu Komisji ds. Samorządów Mieszkańców Rady Miasta Żyrardowa, 

12.  zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa, 

13.  zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa, 

14.  zmiany składu Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

Rady Miasta Żyrardowa, 

15.  zmiany składu doraźnej Komisji Statutowej Rady Miasta Żyrardowa, 

16.  wniosków dotyczących poprawy jakości nawierzchni ul. Plonowej, 

17.  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. 
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III.  Informacje: 

–  Informacja o działaniach Prezydenta Miasta i Urzędu Miasta, 

–  Funkcjonowanie systemu odpracowywania zadłużenia najemców z tytułu najmu lokalu. 

Ściągalność należności za najem lokali i podejmowane działania dla poprawy ściągalności 

należnych kwot. 

IV.  Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

V.  Wolne wnioski. 

VI.  Zamknięcie obrad. 

 

 

I. Sprawy organizacyjne 

Ad I.1. i I.2.  

W dniu 28 października 2021 r. o godz. 15.17 w Resursie w Żyrardowie rozpoczęły się obrady 

XLIV Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa 

Ryszard Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad.  

 

Ad I.3. 

Radna Edyta Lubańska złożyła trzy wnioski: (1) o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa, (2) o zdjęcie  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miasta Żyrardowa, a także (3) o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany składu 

Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska Rady Miasta 

Żyrardowa. Argumentowała, że osoby, które złożyły rezygnacje, wstrzymują je do czasu wypracowania 

przez Komisje efektywnych zmian. 

Radny Marek Treliński złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wniosków dotyczących poprawy jakości nawierzchni ul. Plonowej. Stwierdził, że sprawa była 

procedowana podczas poprzedniej sesji Rady Miasta, jak również orzekł, że projekt uchwały w ogóle 

nie powinien znaleźć się w porządku obrad, jako że rozpatrywanie podobnych wniosków leży  

w kompetencji organu wykonawczego, nie zaś uchwałodawczego. Odwołał się do poradnika odnośnie 

do rozpatrywania wniosków kierowanych do Rady Miasta, wskazując, że Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji RMŻ powinna ocenić, czy przedmiot wniosku leży w kompetencjach Rady. Przywołał opinię, 

że jeżeli wniosek dotyczy remontu dróg w ramach środków uchwalonych w budżecie, to jest  

to kompetencja organu wykonawczego. 

Radny Krzysztof Skrobisz złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie uzupełnienia składu Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej Rady Miasta Żyrardowa. 

Radna Elżbieta Wrońska na prośbę pani Marleny Tabaczewskiej-Sip, Dyrektor Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami, złożyła wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  
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w sprawie wydzierżawienia nieruchomości. Wyraziła poparcie dla głosu radnego Marka Trelińskiego, 

a także wskazała błędy merytoryczne w projekcie uchwały w sprawie wniosków dotyczących poprawy 

jakości nawierzchni ul. Plonowej, jak również w uzasadnieniu do projektu tejże uchwały. 

Radna Grażyna Stefańska wyraziła wątpliwość odnośnie do projektów uchwał, których tytuły 

rozpoczynają się od słów „w sprawie uzupełnienia składu Komisji...”. Dociekała, czy słowo 

„uzupełnienia” jest w tym przypadku właściwe, stwierdzając, że „uzupełnienie składu” może mieć 

miejsce, jeśli w komisji pracuje mniej osób, niż wymagają tego przepisy, a Statut Miasta ani Ustawa  

o samorządzie gminnym nie regulują liczby osób w komisjach. Zaproponowała zmianę tytułu poprzez 

zastąpienie słów „uzupełnienia składu” słowami „powołania do składu”. 

Pani Ewelina Szalak, radna prawny, wyjaśniła, że uzupełnienie jest dokonywane przez 

powołanie. Wskazała, że nie widzi przeszkód, by zmienić tytuł na czytelniejszy, tj. „w sprawie 

powołania do składu Komisji...”. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnej Edyty Lubańskiej o zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przychylili się do wniosku  

19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnej Edyty Lubańskiej o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnej Edyty Lubańskiej o zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przychylili się do wniosku  

19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnej Edyty Lubańskiej o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 
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„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnej Edyty Lubańskiej o zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

19 radnych, którzy przychylili się do wniosku 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnej Edyty Lubańskiej o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie zmiany składu Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Krzysztofa Skrobisza o zdjęcie  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przychylili się  

do wniosku 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Krzysztofa Skrobisza o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Marka Trelińskiego o zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie wniosków dotyczących poprawy jakości nawierzchni ul. Plonowej. 
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W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przychylili się do wniosku 14 głosami „za”, 

przy 2 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Marka Trelińskiego o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wniosków dotyczących poprawy jakości nawierzchni ul. Plonowej: 

„za” – 14 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Robert 

Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, 

radny Krzysztof Skrobisz, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 2 głosy – radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak; 

„wstrzymuję się” – 3 głosy – radny Józef Kapusta, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz 

Sowa. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnej Elżbiety Wrońskiej o zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 19 radnych, którzy przychylili się do wniosku 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnej Elżbiety Wrońskiej o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wydzierżawienia nieruchomości: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnej Grażyny Stefańskiej o zmianę tytułów 

projektów uchwał dotyczących powołania nowego członka merytorycznych komisji Rady Miasta 

Żyrardowa poprzez zastąpienie słów „uzupełnienie składu” słowami „powołanie do składu”.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy odrzucili wniosek – oddano 9 głosów „za”,  

9 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnej Grażyny Stefańskiej o zmianę tytułów projektów uchwał 

dotyczących powołania nowego członka merytorycznych komisji Rady Miasta Żyrardowa poprzez 

zastąpienie słów „uzupełnienia składu” słowami „powołania do składu”: 

„za” – 9 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radna Teresa Lefelt, radny Mateusz 

Nalej, radny Artur Pietrus, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak; 
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„przeciw” – 9 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Robert Latek, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radna Elżbieta Wrońska; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Arkadiusz Rzepecki. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem porządku obrad po zmianach. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy zaaprobowali zmieniony porządek obrad 19 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem porządku obrad po zmianach: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE II. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Żyrardowa na lata 2021–2032 wraz z prognozą długu na lata 2021–2032, 

2.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021, 

3.  zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa  

na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywnie Mieszkaniowej – 

Żyrardowskim Towarzystwie Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie, 

4.  zmieniająca uchwałę Nr XL/357/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 24 czerwca 2021 r. w sprawie 

ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego „Mój Rynek” w Żyrardowie, 

5.  przedłużenia ulicy Krzysztofa Kolumba, 

6.  sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu, 

7.  sprzedaży prawa użytkowania wieczystego w drodze bezprzetargowej, 

8.  uzupełnienia składu Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych Rady Miasta 

Żyrardowa, 

9.  uzupełnienia składu Komisji ds. Samorządów Mieszkańców Rady Miasta Żyrardowa, 

10.  zmiany składu doraźnej Komisji Statutowej Rady Miasta Żyrardowa, 

11.  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. 
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Radny Marek Treliński nawiązał do wyników głosowania nad wnioskiem radnej Grażyny 

Stefańskiej. 

 

Ad I.4. 

Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XLIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy zdecydowali o przyjęciu protokołu 19 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z XLIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

II. Projekty uchwał 

Ad II.1. i II.2. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła projekty obu uchwał – (1) zmieniającej 

Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa  

na lata 2021–2032 wraz z prognozą długu na lata 2021–2032 oraz (2) zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Miasta Żyrardowa na rok 2021. Wspomniała o autopoprawkach związanych m.in. ze zwiększeniem 

środków w wysokości 20 tys. zł z przeznaczeniem na zakup iluminacji świątecznych na rondo  

w ul. Jana Skrowaczewskiego, a także ze zmniejszeniem wydatków w rozdziale 70004 czy  

z przesunięciem zadań związanych z remontem lokali mieszkalnych w budynku przy ul. Fryderyka 

Chopina 17 oraz z remontem budynku przy ul. Piaskowej 21/23 z zadań jednorocznych do zadań 

wieloletnich. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych Rady Miasta Żyrardowa. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali oba projekty 

uchwał. 

Radna Grażyna Stefańska stwierdziła, że zmian, które zostały dokonane w dziale 700, nie 

wprowadzono w sposób czytelny, w związku z czym wnioskowała o skreślenie z projektów uchwał 

zmian w wydatkach w dziale 700. Odniosła się do treści autopoprawek naniesionych do projektu 

uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Żyrardowa na lata 2021–2032 wraz z prognozą długu na lata 2021–2032 oraz do projektu 
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uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021, wskazując, że zapisy 

drugiego z projektów nie są zgodnie z zapisami pierwszego. Przypomniała, że podczas posiedzenia 

Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ proszono o szczegółową informację,  

z czego wynika zwiększenie o 532 tys. zł w wydatkach w dziale 700; przedstawioną informację uznała 

za niewystarczającą.  

Pani Anna Krupa wyjaśniła, że do Wieloletniej Prognozy Finansowej przeniesione będą zadania 

związane z budynkami przy ul. Fryderyka Chopina 17 oraz przy ul. Piaskowej 21/23, natomiast zadanie 

związane z budynkiem przy ul. Fryderyka Chopina 13 będzie realizowane w roku bieżącym. 

Radny Arkadiusz Rzepecki odniósł się do dyskusji podczas posiedzenia Komisji Budżetu, 

Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ. Wskazał, że przesunięcie na utrzymanie zasobów  

w Przedsiębiorstwie Gospodarki Mieszkaniowej zaspokaja tylko część zgłoszonych potrzeb na 

utrzymanie zasobu w roku 2021 i dalsze środki będą przesuwane podczas kolejnych sesji Rady Miasta. 

Pan Adam Lemiesz, Zastępca Prezydenta Miasta, przywołał wyjaśnienia przesłane do Komisji 

Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ, a także wskazał na rosnące koszty bieżącej 

eksploatacji czy wzrost płacy minimalnej oraz stawki godzinowej, który dotyczył wielu dostawców 

usług czy kontrahentów PGM-u.  

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos prosił panią Annę Krupę o zajęcie stanowiska względem 

wniosku radnej Grażyny Stefańskiej. 

Radny Marek Treliński opowiedział się przeciwko wnioskowi radnej Grażyny Stefańskiej. 

Stwierdził, że przeniesienie zadań do Wieloletniej Prognozy Finansowej jako wieloletnich nie oznacza, 

że prace te należy zahamować. Nawiązał do tematu remontu budynku przy ul. Fryderyka Chopina 15, 

wskazując na zmianę przepisów, zgodnie z którymi lokale zaprojektowane w ww. obiekcie są zbyt małe 

i dlatego występuje konieczność przeprojektowania. Dociekał, czy zasadnym jest ponoszenie kosztów 

na tę nieruchomość, a także jak kosztowny może być remont realizowany w myśl nowych przepisów.  

Radna Grażyna Stefańska nawiązała do słów przedmówcy. Wskazała, że przepisy określające, 

że mieszkanie powinno mieć nie mniej niż 25 m2, zmieniły się w 2017 r. i weszły w życiu w 2018 r. 

Stwierdziła, że od kilku lat było wiadomo, że zaprojektowane lokale będą musiały zostać powiększone.  

Radny Marek Treliński odniósł się do słów przedmówczyni.  

Pan Adam Lemiesz nawiązał do rewitalizacji ul. Fryderyka Chopina, a także wskazał, że decyzja 

odnośnie do budynku przy ul. Fryderyka Chopina 15 powinna zapaść w roku bieżącym. Odwołał się  

do umowy z Bankiem Gospodarstwa Krajowego, która była podpisana w 2017 r., wskazując, że 

wówczas były inne uwarunkowania finansowe i prawne. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnej Grażyny Stefańskiej o skreślenie  

z projektów uchwał zmian w wydatkach w dziale 700. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, 

którzy odrzucili wniosek – oddano 2 głosy „za”, 14 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnej Grażyny Stefańskiej o skreślenie z projektów uchwał zmian  

w wydatkach w dziale 700: 
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„za” – 2 głosy – radna Teresa Lefelt, radna Grażyna Stefańska; 

„przeciw” – 14 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny 

Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny 

Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„wstrzymuję się” – 3 głosy – radny Józef Kapusta, radny Mateusz Nalej, radny Sławomir Wardziak. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Radna Grażyna Stefańska wyraziła wątpliwości odnośnie do modernizacji lokali mieszkalnych 

w budynku przy ul. Fryderyka Chopina 13 oraz wykonanie przyłącza wodno-kanalizacyjnego  

do budynku. Dociekała, z czego wynika kwota ok. 640 tys. zł zapisana na przywołane zadania  

w projekcie uchwały, skoro z informacji o wyborze najkorzystniejszej oferty remontu lokali  

w ww. budynku i wykonania przyłącza wodno-kanalizacyjnego, zamieszczonej w Biuletynie Informacji 

Publicznej Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej, wynikała niższa kwota. Prosiła o wyjaśnienie, 

z czego wynika różnica między kwotami. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos wskazał, że szczegółowe pytania warto zadawać 

podczas posiedzeń merytorycznych Komisji. 

Pan Paweł Rzeszot, Członek Zarządu Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej, wyjaśnił, 

że remont budynku przy ul. Fryderyka Chopina 13 prowadzony jest od kilku miesięcy, a także 

wspomniał o dodatkowych kosztach poniesionych w związku z m.in. doprowadzeniem przyłącza. 

Zwrócił uwagę, że lokale mieszkalne były w złym stanie technicznym i wymagały dodatkowych prac, 

jak również poinformował, że niektóre z mieszkań zostały połączone w związku z faktem, że miały zbyt 

małą powierzchnię, by mogły być osobnymi lokalami. 

Radna Grażyna Stefańska odniosła się do informacji o kwocie, jaką zamawiający zamierza 

przeznaczyć na realizację zamówienia (związanego z remontem lokali w budynku przy ul. Fryderyka 

Chopina 13 oraz wykonaniem przyłącza wodno-kanalizacyjnego), wskazując, że dla obu zadań była to kwota 

ok. 328 tys. zł, podczas gdy z dostępnych dokumentów wynika, że zabezpieczona była kwota 230 tys. zł. 

Radny Marek Treliński wskazał, że w remontach budowlanych w starych zasobach 

mieszkaniowych trudno przewidzieć, jakie dodatkowe koszty mogą wystąpić. Uznał, że kwota 

planowana przez zamawiającego to pewien szacunek, który jest następnie weryfikowany przez rynek – 

ceny materiałów czy robocizny. 

Radna Grażyna Stefańska wskazała, że przetarg został rozstrzygnięty w lipcu i wyszła z niego 

kwota ok. 400 tys. zł. Dociekała, gdzie były zabezpieczone na realizację tego zadania środki.  

Radny Ryszard Mirgos stwierdził, że nie było wówczas potrzeby płatności i dlatego nie były  

te środki uruchomione. 

Radny Grzegorz Obłękowski złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji i przystąpienie 

do głosowania nad projektami uchwał. 
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Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem formalnym radnego Grzegorza Obłękowskiego  

o zakończenie dyskusji i przystąpienie do głosowania nad projektami uchwał. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 18 radnych, którzy przychylili się do wniosku 16 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem formalnym radnego Grzegorza Obłękowskiego o zakończenie dyskusji 

i przystąpienie do głosowania nad projektami uchwał: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Robert 

Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz 

Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek 

Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radny Józef Kapusta, radny Sławomir Wardziak. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Monika Plak. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta 

Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2032 wraz  

z prognozą długu na lata 2021–2032. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2032 wraz z prognozą długu na lata 

2021–2032: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2021. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę  

18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 

2021: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 
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Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 16.49. 

 

Ad II.3. 

Pani Ewelina Wierzbicka, Dyrektor Wydziału Działalności Gospodarczej, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywnie 

Mieszkaniowej – Żyrardowskim Towarzystwie Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. z siedzibą  

w Żyrardowie. Zgłosiła autopoprawkę polegającą na wpisaniu nazwiska Ministra Rozwoju, Pracy  

i Technologii w załączniku do projektu uchwały. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywnie 

Mieszkaniowej – Żyrardowskim Towarzystwie Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. z siedzibą  

w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę  

19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej 

Inicjatywnie Mieszkaniowej – Żyrardowskim Towarzystwie Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. z siedzibą 

w Żyrardowie: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 
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Ad II.4. 

Pan Mirosław Wacławek, Kierownik Targowiska Miejskiego, przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr XL/357/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 24 czerwca 2021 r. w sprawie 

ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego „Mój Rynek” w Żyrardowie. Zgłosił dwie autopoprawki 

do polegające na wprowadzeniu w § 1 projektu uchwały informacji o publikacji w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Mazowieckiego uchwały Nr XL/357/21, a także na skreśleniu słów 

„Rozdział I. Postanowienia ogólne” w załączniku do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały. 

Radna Grażyna Stefańska wyraziła zadowolenie z faktu, że regulamin Targowiska Miejskiego 

będzie zmieniony, a także przypomniała dyskusję podczas XL sesji Rady Miasta Żyrardowa, w toku 

której przedstawiła uwagi co do wspomnianego regulaminu. Wspomniała, że wówczas nie 

uwzględniono jej uwag, choć opierała się m.in. na rozstrzygnięciach nadzorczych. Wyraziła również 

zdziwienie, że nadzór prawny Wojewody Mazowieckiego nie zakwestionował uchwały podjętej  

w czerwcu, mimo że uchwały innych rad gmin zawierające podobne zapisy były unieważniane. 

Brzmienie regulaminu ujęte w projekcie uchwały oceniła jako jasne i przejrzyste, a także zgłosiła uwagę 

odnośnie do §1 ust. 2 dotyczącą godzin otwarcia Targowiska Miejskiego, proponując dokonanie 

rozróżnienia na okres letni i zimowy, a w tym drugim – przesunięcie godziny otwarcia. 

Radny Marek Treliński przypomniał, że głosował „za” uchwałą podjętą podczas XL sesji RMŻ 

i podtrzymał swoją opinię, że zawarte w niej zapisy są prawidłowe. Odniósł się do wypowiedzi 

przedmówczyni, wskazując, że radcy prawni Wojewody Mazowieckiego nie zakwestionowały uchwały 

Nr XL/357/21. Regulamin zaproponowany w projekcie uchwały ocenił jako przejrzysty. Rozważał, czy 

w projekcie uchwały nie powinien znaleźć się zapis uchylający uchwałę Nr XL/357/21.  

Radna Grażyna Stefańska odniosła się do słów przedmówcy, przywołując przykład gminy,  

której uchwała w sprawie regulaminu targowiska została uchylona. 

Radny Marek Treliński doprecyzował, że odnosi się do uchwały podjętej przez Radę Miasta 

Żyrardowa. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę Nr XL/357/21 Rady 

Miasta Żyrardowa z dnia 24 czerwca 2021 r. w sprawie ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego 

„Mój Rynek” w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 

19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę Nr XL/357/21 Rady Miasta Żyrardowa  

z dnia 24 czerwca 2021 r. w sprawie ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego „Mój Rynek”  

w Żyrardowie: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 
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radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.5. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie przedłużenia ulicy Krzysztofa Kolumba. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przedłużenia ulicy Krzysztofa Kolumba. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, 

którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia ulicy Krzysztofa Kolumba: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, 

radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.6. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 
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radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, 

radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.7. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie sprzedaży prawa użytkowania wieczystego w drodze bezprzetargowej. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie sprzedaży prawa użytkowania wieczystego w drodze bezprzetargowej. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży prawa użytkowania wieczystego w drodze 

bezprzetargowej: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta 

Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, 

radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, 

radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir 

Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Grzegorz 

Obłękowski. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.8. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos przedstawił projekt uchwały w sprawie uzupełnienia 

składu Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych Rady Miasta Żyrardowa. 

Radna Grażyna Stefańska zaapelowała do radnej Moniki Plak, aby rozważyła wsparcie mniej 

licznych komisji merytorycznych lub komisji, w których nie ma przedstawiciela Platformy Obywatelskiej.  

Radna Edyta Lubańska odniosła się do słów przedmówczyni, zachęcając ją do wsparcia innych 

komisji merytorycznych. 
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Radna Grażyna Stefańska poinformowała, że chętnie pracowałaby w Komisji Rewizyjnej RMŻ, 

ale zrezygnowała z uwagi na źle układającą się współpracę. Odniosła się do pracy Rady Miasta Żyrardowa. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji 

Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Kultury, Promocji 

Miasta i Spraw Społecznych Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Robert 

Latek, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, 

radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, 

radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radny Józef Kapusta, radna Teresa Lefelt. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.9. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos przedstawił projekt uchwały w sprawie uzupełnienia 

składu Komisji ds. Samorządów Mieszkańców Rady Miasta Żyrardowa. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie uzupełnienia składu Komisji ds. Samorządów Mieszkańców Rady Miasta Żyrardowa.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 16 głosami „za”, przy 1 głosie 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji ds. Samorządów 

Mieszkańców Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Robert 

Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, 

radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, 

radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Józef Kapusta. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.10. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany składu 

doraźnej Komisji Statutowej Rady Miasta Żyrardowa. 
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Radny Marek Treliński zaapelował do radnego Arkadiusza Rzepeckiego o wycofanie rezygnacji 

w pracach w doraźnej Komisji Statutowej Rady Miasta Żyrardowa. Stwierdził, że radny Arkadiusz 

Rzepecki sprawnie kierował pracami komisji, a także wskazał, że wkrótce Komisja Statutowa RMŻ 

będzie musiała pochylić się nad nowymi tematami. 

Radna Grażyna Stefańska poprosiła radnego Arkadiusza Rzepeckiego o uzasadnienie swojej 

decyzji o rezygnacji w pracach Komisji Statutowej RMŻ. 

Radny Arkadiusz Rzepecki odwołał się do swojego wystąpienia podczas XLIII sesji Rady 

Miasta Żyrardowa w temacie funkcjonowania Rady Miasta i jej merytorycznych komisji. Przypomniał 

zakres zadań doraźnej Komisji Statutowej RMŻ, a także odniósł się do funkcjonowania zarówno jej, jak 

i innych komisji merytorycznych. Złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie zmiany składu doraźnej Komisji Statutowej Rady Miasta Żyrardowa. Jednocześnie wyraził 

nadzieję, że najbliższy czas odznaczy się poprawą w zakresie zaangażowania radnych w prace 

merytorycznych komisji. 

Radna Elżbieta Wrońska zapytała, ile razy Komisja Statutowa RMŻ spotkała się od początku 

kadencji. 

Radny Arkadiusz Rzepecki wyjaśnił, że podczas kilku spotkań wypracowano projekt uchwały 

w sprawie diet radnych, który nie uzyskał akceptacji Rady Miasta i dwukrotnie był zdejmowany  

z porządku obrad. Dodał, że Komisja nie otrzymała dodatkowych zaleceń odnośnie do innych tematów, 

nad którymi powinna się pochylić. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Arkadiusza Rzepeckiego o zdjęcie  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany składu doraźnej Komisji Statutowej Rady Miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy przychylili się do wniosku  

17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Arkadiusza Rzepeckiego o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany składu doraźnej Komisji Statutowej Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.11. 

Pan Tomasz Aleksandrowicz, Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego i Urbanistyki, 

przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
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przestrzennego miasta Żyrardowa. Zgłosił autopoprawkę polegającą na skreśleniu słów „o mocy 

powyżej 50 kW” zarówno w § 11 pkt 9, jak i w § 11 pkt 12 projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Żyrardowa: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecne podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad III. Informacje 

Do przedłożonej informacji o działaniach Prezydenta Miasta i Urzędu Miasta nie zgłoszono uwag. 

Radny Marek Treliński odniósł się do informacji o funkcjonowaniu systemu odpracowywania 

zadłużenia najemców z tytułu najmu lokalu. Zwrócił uwagę na fakt, że obsługa systemu 

odpracowywania zadłużenia generuje kwotę większą od tej, którą najemcy odpracowują w ciągu roku. 

Podkreślił, że konieczny jest namysł nad tym, w jaki jeszcze inny sposób można zachęcić najemców  

do spłaty zadłużenia.  

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odczytał analizę oświadczeń majątkowych złożonych 

przez radnych Rady Miasta Żyrardowa według stanu na dzień 31 grudnia 2020 r. 

 

Ad IV. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Radny Ryszard Mirgos złożył wniosek w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Miasta Żyrardowa panu Janowi Skrowaczewskiemu ps. Klamanio. 

Radny Józef Kapusta odniósł się do sytuacji związanej z pandemią SARS-CoV-2, 

przedstawiając informacje poddające w wątpliwość skuteczność szczepień.  

Radna Teresa Lefelt złożyła wniosek w sprawie wytyczenia oznakowanych miejsc wjazdowych 

(na chodnikach) dla karetek pogotowia. Wyraziła również krytyczną opinię o projektach uchwał 
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przedkładanych radnym Rady Miasta Żyrardowa, stwierdzając, że bywają one niedopracowane pod 

względem prawnym. 

Radny Jarosław Gejcyg nawiązał do wypowiedzi radnego Józefa Kapusty, odnosząc się  

do różnych aspektów życia społecznego, na które wpływa pandemia, m.in. do nauki w szkołach czy  

do pracy przedsiębiorców.  

 

Ad V. Wolne wnioski 

Mieszkaniec zapytał, na kiedy planowane jest spotkanie konsultacyjne w temacie 

bezkolizyjnego przejazdu przez tory PKP. 

Pan Robert Siniarski, Dyrektor Centrum Kultury, zaprosił radnych Rady Miasta do udziału  

w nadchodzących wydarzeniach kulturalnych. 

 

Ad VI. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady XLIV Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 18.32. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5274,2021-r?tresc=59635 

 

Protokół sporządziła dnia 5 listopada 2021 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/5274,2021-r?tresc=59635

